
FAU møte 

Dato: 28. november 2023 

Sted: Vingrom Skole 

Tilstede: Gro Skramstad, Oda Elise Ødegård, Håvar Tangen Moen, Bente Amundsen Von Hirsch, Ingrid 

Bugge, Kari Borud, Martin Sørheim og Mette Almås Åssveen  

1. Julegrantenning: 

 Oda, Bente og Silje stiller på arrangementet fra FAU. 

 

2. Underskiftkampanje – bybuss:  

SU er fortsatt positive, har gitt tilbakemelding til initiativtaker. 

 

3. Forslag til aktiviteter fra klassene:  

Nye forslag videreformidles til Oda.  

 

4. Betaling for inngang på diskotek:  

Vi ønsker at alle skal kunne delta, uansett økonomi, og vil avvikle inngangspenger på 

diskoteker. 

 

5. Mal for invitasjon til elevkveld og diskotek:  

Oda lager en mal for invitasjon til elevkveld og diskotek, så all informasjon bli med hver gang.  

 

6. Morgensamling, ønske fra foreldre om å få delta:  

Skolen gjennomfører nå morgensamlinger igjen etter en tids pause. Gro har snakket med 

lærerne, de ønsker å gjennomføre uten foreldre i år, til de kommer ordentlig i gang igjen. I 

tillegg er det enkelte barn som opplever det sårt at deres foreldre ikke har anledning til å 

komme. FAU var enige om at vi ønsker at foreldrene skal få mulighet til å delta, men 

respekterer at lærerne ønsker å vente ett år før vi tar en ny vurdering.  

 

7. Trafiksikkerhet:  

Oda har svart på mail angående tiltak for å trygge skoleveien.  

 

8. Anette Røsjordet, i kommunestyret, ønsker samarbeid med FAU, hun kan ta med saker inn fra 

oss, vi kan delta på åpne møter der det er aktuelt.  

 

9. Kommunedelplan for fysisk aktivitet og naturopplevelser:  

Planen revideres nå, tatt opp i rektormøte. Gro ønsker at Vingrom skole skal være inkludert i 

arbeidet, så hun har involvert både de ansatte, elevrådet og FAU i spørsmålet: «Hva bør 

prioriteres i skolens nærområde?»  

Noen av forslagene: 

- Sykkelløype  

- Klatrebane 

- Oppgradere gapahuk ved skolen og Badedammen 

 

10. Resultater fra nasjonale prøver:  

Utfordrende å lese tallresultatet riktig, det er noen usikkerhet ved tallene?avvik pga. få elever. 

Men man får oversikt over hva elevene er gode på (lesing: finne og tolke, regning: reflektere 



og vurdere, engelsk: forstå hovedinnhold) og hva som er vanskelig (lesing: reflektere, regning: 

bruke og bearbeide, engelsk: finne informasjon og forstå detaljer). Skolen jobber nå med 

årsaken til resultatene, hvordan det jobbes med de ulike fagene og hvorfor det er forskjeller i 

resultatene mellom lesing, regning og engelsk.  

 

11. Juleavslutning:  

Det er økonomisk utfordrende tider for mange, og vi ønsker ikke at noen skal måtte 

bortprioritere juleavslutning av økonomiske grunner. Inngangen er gratis for alle, og i 

invitasjonen presiseres det at det er ønskelig at alle foreldre tar med ønsket mat, frukt, kjeks 

eller kaker til felles matbord. 

Det blir en kontantfrikveld, men kun Vipps.  

Det er ønsket at økonomiske utlegg betales tilbake med en gang, Håvar (kasserer) forsikrer 

om at det ikke er noe problem. 

Felles julegave til alle ansatte i skolen (viktig at det er til alle som arbeider ved skolen, ikke 

bare lærerne) gis tidligere den uka, så de ansatte kan nyte den før juleferie. Både 

sommergaven og førjulsgaven skal koste maks 500 kroner. 

Storesøsken kan dessverre ikke være med på juleavslutning grunnet brannforskrifter.  

 

12. Eventuelt:  

Fått innspill om at det er ønskelig med vennegrupper for 4., 5., 6. og 7. klasse:  

Dette sikrer at alle er inkludert. Vi spør elevrådet om elevene ønsker dette, i tillegg kan 

lærerne engasjeres til å se og ta tak i om noen aldri blir invitert med hjem. Det er viktig med 

sosiale arrangement og felles aktiviteter også i de eldre klassene. Vi redigerer «Samarbeid 

mellom hjemmet og skolen»-heftet til å inneholde at det skal være to sosiale, foreldredrevne 

arrangement i løpet av året, og dato bestemmes på første foreldremøte. Da bestemmes også 

ansvarlige for gjennomføringen. Klassene som ikke har vennegrupper oppfordres til å ha tre 

treff.  

 

13. KFU-møte:  

Bente gikk gjennom referat fra KFU-møtet.  


